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Tuż po losowaniu fazy grupowej Ligi Mistrzów, mogliśmy doczekać się

kilku komentarzy ze strony Giallorossich. Trener Rudi Garcia na antenie 

Roma Radio, wyraził swój optymizm. Parę słów pozwolił sobie także

napisać Francesco Totti na własnej stronie internetowej.

 

Rudi Garcia dla Roma Radio:

 

Co myślisz o losowaniu Ligi Mistrzów?

- Poza Barceloną, wydaje się to być otwarta grupa. Dla naszych kibiców, wspaniałym

będzie oglądanie obrońców tytułu na Olimpico. Mam nadzieję, że będziemy

przygotowani lepiej niż do letniego sparringu, który z nimi rozegraliśmy.

 

Co możesz powiedzieć o reszcie przeciwników?

- BATE Borysów znam bardzo dobrze, graliśmy przeciwko nim, kiedy trenowałem

Lille. Przegraliśmy 1-3 na własnym boisku, ale wygraliśmy 2-0 na Białorusi. Ten

przeciwnik wie jak urywać punkty dużym klubom. W 2012 roku pokonali Bayern

Monachium, drużynę, przeciwko której nie musimy w tym roku grać, z czego się

cieszymy. Mamy nadzieję, że trafimy na nich w kolejnych rundach! Jest jeszcze

Bayer Leverkusen. Niemcy zawsze posiadają jakość, tak jak widzieliśmy to wczoraj,

podczas rewanżowego spotkania z Lazio. To drużyna z wieloma dobrymi

zawodnikami.

 

Interesujące będzie to, kiedy pojedziemy na Białoruś, prawda?[wywiad

sprzed opublikowania terminarza - od red.]

- Tak, terminarz będzie istotny i jeszcze nie został opublikowany. Zobaczymy kiedy

będzie trzeba zagrać w Borysowie, to ważne.

 

Co myślisz o grupie Juventusu?

- Liga Mistrzów będzie testem także dla nich. Sevilla i Manchester City to silni

przeciwnicy. Jesteśmy szczęściarzami, że z drugiego koszyka trafiliśmy na

Leverkusen, dzięki temu ominęły nas Wolfsburg i Borussia Moenchengladbach.

Uważam, że to były najsilniejsze drużyny z czwartego koszyka. Nie jesteśmy
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rozczarowani losowaniem.

 

Jesteście gotowi na mecz z Bianconerimi w przyszłą niedzielę?

- Oczekujemy wielkiego meczu, jak zawsze, ale oczywiście jest jeszcze trochę pracy

do wykonania.

 

Chcesz coś przekazać kibicom?

- Jak powiedziałem już kilka razy, jesteśmy silniejsi z ich wsparciem. Jeśli będziemy

pracować razem, będzie wspaniała okazja. Curva Sud wie jaki mam do niej

szacunek, to serce naszych kibiców i będzie wspaniale jeśli będą z nami na tym

meczu. Ich wsparcie jest niezbędne.

 

Francesco Totti na swojej stronie internetowej:

- Każdy mecz w Lidze Mistrzów jest okraszony cudowną atmosferą, nawet bardziej,

jeśli gra się z Barceloną.

- Mecze będą wyzwaniami, pełnymi pułapek. Aby spisać się dobrze i pokazać naszą

wartość, podejdziemy do każdego meczu maksymalnie skoncentrowani.
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